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https://www.100test.com/kao_ti2020/178/2021_2022__E9_9B_85_E

6_80_9D_E8_80_83_E8_c10_178202.htm 在我们的工作中，有的

咨询客人准备申请加拿大技术移民，同时又想在申请成功后

先到加拿大上学读书。这个时候就会遇到一个疑问，雅思考

试考A类还是考G类。就此问题，钱路律师事务所的钱路大律

师依据加拿大移民法做了详细解答。 咨询者的问题： 我准备

报名参加2005年2月的雅思考试，请问我是考A类还是G类：

我是准备移民去加拿大，但去加拿大之后还想申请学校学习

，请问这样是必须考A类吗？还是两类都可以。如果考G类，

去加拿大申请上学，是否还要考雅思。非常着急，望回复。

谢谢！ 钱路律师回答： 如果是为了加拿大技术移民的需要，

则移民部明确要求，只有G类成绩，才能用于加拿大技术移

民的目的。请见以下加拿大移民部的网站的正式说明（见网

址：http://www.cic.gc.ca/english/skilled/qual-3-1.html）：Official

Language TestingThe best way to provide proof of language skills is

to take a language proficiency test given by an organization approved

by Citizenship and Immigration Canada (CIC). If you do so, you

will be able to see exactly how many points you will receive for the

language factor according to your test results.You Must: Make

arrangements for testing by an approved organization. You will have

to pay the costs.  Include the results of your test with your

immigration application. What Happens Next: You can use the

equivalency charts to see exactly how many points you will earn

based on your test results.  The test results will be used by CIC as



conclusive proof of your language skills.  You can use language test

results for one year from the time you took the test. Approved

Language TestsYou can arrange to take a language test from any of

the following approved organizations:English Testing Organizations

IELTS: International English Language Testing SystemThe

University of Cambridge Local Examination Syndicate, Education

Australia and the British Council administer this test.Note: IELTS

has two options for the reading and writing tests. There is a 

“General Training” and an “Academic” option. You must take

the “General Training” option. [侧重号为我们所加。] 您在移

民以后，如果还想在加拿大上大学，就必须再考雅思A类。

因为，据我所知，加拿大的大学都是需要A类雅思成绩的。 

祝您考试顺利！移民成功！ 100Test 下载频道开通，各类考试

题目直接下载。详细请访问 www.100test.com 


